
MALI NOGOMET

Takoj uvesti red in
disciplino!

Spomladanski kvalifikacijski del letošnjega prvenstva Ljubljane
v malem nogometu za pionirje in mladince je končan. Pred nami
je še pokalno tekmovanje in jesenski play-off. Videli smo deset
turnirjev, veliko novih ekip, kvalitetno igro, pa vendar ne smemo
in ne moremo biti zadovoljni. Zakaj?

Na zadnjih turnirjih smo bili
priča vse pogostejših inciden-
tov, napadov na sodnike, ki pa
jih današnje vodstvo tekmova-
nja sploh ne obravnava, kaj šele,
da bi izgrednike kaznovali. V te
incidente so vpletene najugled-
nejše mladinske ekipe in celo

*"lani ožjega vodstva tekmova-
nja, ki so sami še mladinci in
nastopajo v teh ekipah. Ža-
lostno je, da se je tako vedenje
razširilo že v kategorijo mlajših
pionirjev (do 13 let). Tako je na
predzadnjem turnirju mlajši pi-
onir hotel s kamnom v roki na-
pasti sodnika, ta (tudi sam še
pionir) je pobegnil domov, dis-
ciplinska komisija pa primera
sploh ni obravnavala.

Seveda so slabi in neavtorita-
tivni sodniki, večkrat so to kar
vrstniki tekmovalcev, precej
krivi za taka dogajanja, pa ven-
dar to niti malo ne opravičuje
izgrednikov, niti vodstva tek-
tnovanja, ki na nastalo situacijo
sploh ne reagira.

Lanske jeseni je bil na se-
stanku Koordinacijskega od-
bora za mali nogomet pri
MNZL sprejet sklep, da morajo
tekme soditi izkušeni sodniki in
da mora biti na vsakem mladin-
skem turnirju prisoten delegat
KOMN MNZL. Kje so zdaj ti
delegati? Predsednik komisije
za pionirje, ki je istočasno tudi
vodja tekmovanja za pionirsko-
mladinsko prvenstvo Ljubljane,
pa je ob pričetku letošnjega tek-
movanja v izjavi za Našo skup-
nost povedal: »Vsak napad na
sodnika bo najstrožje kazno-
van.« Verjetno je pozabil na to
obljubo.

Spomladanski del tekmova-
nja se je vcndarle srečno končal.
Noben incident ni povzročil tež-
jih posledic, pa vendar se upra-
vičenu sprašujemo: kdaj bomo
uvedli red in disciplino v tek-
movanje? To bi se morali vpra-
šati tudi delegati članskega

KOMN MNZL, ki gledajo na
to tekmovanje kot na nepo-
trebno in se jim zato tudi ne
ljubi sodelovati v njem. Pa ven-
dar: kdor si je ogledal nekaj tur-
nirjev, ta je spoznal, da je prav
to tekmovanje največji vir privr-
žencev malega nogometa, ki
bodo kmalu potrkali na vrata
članskih turnirjev. In do tega
delegati KOMN MNZL ne bi
smeli biti ravnodušni.

Ko bomo izbirali novo vod-
stvo tekmovanja (mandat seda-
njemu poteče oktobra, morda
pa bo do zamenjave prišlo že
pred play-offom), moramo iz-
brati take, ki bodo znaJi in ho-
teli preprečiti izgrede na tek-
mah. V tem vodstvu bi poleg
mladincev morali biti tudi pred-
stavniki KOMN MNZL. In če
imajo radi mali nogomet kot
razvijajočo se športno panogo in
ne le kot možnost svoje rekre-
acije, mora nekdo sprejeti tudi
to nalogo.

Udeležence play-offa in način
tekmovanja bomo predstavili
prihodnjič. Že danes pa lahko
določimo najboljšega organiza-
torja v spomladanskem delu: to
so Cakice-Okrepčevalnica »M«,
ki so na svojem turnirju edini
imeli republiškega sodnika, zato
tudi incidentov skorajda ni bilo.

Reprezentanca Ljubljane do
12 let se je 24. in 25. junija
udeležila 1. pionirskega prven-
stva Jugoslavije v Tuheljskih to-
plicah. Zaradi finančnih težav
smo na pot odšli oslabljeni, pa
vendar optimistično razpolo-
ženi. Naše vrste so v Tuheljskih
toplicah zastopali: Sebastjan
GORJUP, Milorad NIKCE-
VIČ, Darjan JOVIČIČ, Boštjan
ŠPAN in še en tekmovalec, ki je
bil določen po nastanku tega
članka. O nastopu na državnem
prvenstvu bomo poročali v pri-
hodnji številki.
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